

匯款查詢 / 更改申請書
REMITTANCE ENQUIRY / AMENDMENT APPLICATION

至 : 星展銀行 (香港) 有限公司 匯款部
 To : DBS Bank (Hong Kong) Limited Remittance Operations

發出日期 : _____ / _____ / _____ 匯款貨幣金額 : _____
 Date Of Issue : _____ Remitting Amount : _____
 匯款編號 : _____ 匯款來 / 往地方 : _____
 Remittance Reference : _____ Remittance from/to : _____

請貴行依照下列步驟處理：
 Please take the following steps:

- 收款人尚未收到該款，請查詢核實。
 The beneficiary of said TT claimed non-receipt of payment. Please check and confirm sending.
- 更改收款銀行及 / 或地址，
 Amend the Beneficiary Bank Name and/or Address to:

- 更改收款人名稱 / 賬戶號碼 / 地址，
 Amend the Beneficiary Name and/or Account Number and/or Address to:

- 取消上述匯款和退還已扣除費用淨額，並存入本人 / 吾等的賬戶內。
 Cancel said remittance and refund the net amount, with charges being deducted, to the following a/c:
 賬戶號碼 : _____
 Account No. : _____
- 其他 : _____
 Others : _____

上列查詢或更改所需之費用，請在本人 / 吾等賬戶內扣除，賬戶號碼： _____

Please debit my/our Account Number _____ with any charges incurred in respect of the request.

如有查詢，請致電： _____ 與 _____ (先生 / 太太 / 小姐) 聯絡。

If you have any questions, please contact (Mr/Mrs/Miss) _____ at Tel. _____

有關適用於本人 / 吾等在貴行開立的所有賬戶之一切條款和細則，將適用於本申請表上。本人 / 吾等確認本表格所提供的資料為正確及完整，而本人 / 吾等於本表格內的指示，在本人 / 吾等簽署本表格前，亦已清楚、準確及完整地列出。
 The relevant terms and conditions applicable to my/our account(s) will apply to this application. I/We hereby confirm that the information given in this form is correct and complete and that my/our instruction has been clearly, accurately and completely set out in this form before signing it.

S.V.

申請人簽署
 Signature(s) of Applicant(s)
 日期 : _____
 Date : _____

銀行專用 For Bank Use Only
Approved By: